
Invites Tender for
TENDER RFX NO. 2122400124   

INDEPENDENT POWER PRODUCER(IPP) ADVISORY SERVICE FOR 1600 MW SOLAR PHOTOVOLTAIC 
WITH 1000 MW BATTERY ENERGY STORAGE SYSTEM (6 HOURS STORAGE) POWER PLANT

The Tender Documents are available online through DEWA website http://www.dewa.gov.ae in the Public Area Folder of 
corresponding Tender (RFX) in DEWA Supplier Relationship Management (SRM) through the link https://srm.dewa.gov.ae/irj/
portal/anonymous or under the link https://www.dewa.gov.ae/en/supplier/services/list-of-tender-documents, payable by 
locally issued credit or debit cards and alternatively with online Bank Transfer from listed Banks or through other agencies like 
Etisalat, on payment of Dhs. 1050/- (Dirhams One Thousand Fifty only, including VAT), which is nonrefundable in all cases.
Tenders must be valid for acceptance for 120 days from the closing date of the Tender.

Tenderers are required to submit their offer online through our SRM System.

Tenderers shall arrange Tender Bond for AED 250,000/- (Dirhams Two Hundred Fifty Thousand only) strictly in the format 
specified in the Tender Document and submit the Bond by authenticated SWIFT message to ENBD Bank, Main Branch, Post Box 
2923, Dubai, UAE, not later than 03 (three) banking working days before the closing date for receipt of completed Tender. 
A copy of the SWIFT message duly signed and stamped by the issuing Bank, must accompany the online offer.
The Tender Bond shall be valid for 150 calendar days following the last date fixed for receipt of Tender. 

The closing date for receipt of completed Tender is 11.00 hrs of Tuesday, 17th December 2024.                                                            
For any further queries, the office of the Vice President - Contracts may be contacted.                         
Participants in the Tender should submit the names of their Local Partners/Sponsors, having a valid Dubai Trade License along with a photocopy of their current license.

MANAGING DIRECTOR & CEO
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للعطاء  المشابه  العام  المجلد  في   https://www.dewa.gov.ae الرابط  على  الهيئة  موقع  على  متوفرة  المناقصة  مستندات 
أو  https://srm.dewa.gov.ae/irj/portal/anonymous الرابط  عبر   )SRM( الموردين  مع  العلاقة  إدارة  قسم  في   )RFX( 
الخصم  أو  الائتمان  بطاقات  بواسطة  الدفعات  تكون  أن  على    https://www.dewa.gov.ae/en/supplier/services/list-of-tender-documents
الصادرة محلياً أو عن طريق التحويل المصرفي الالكتروني من خلال إحدى المصارف المدرجة على القائمة المعتمدة أو من خلال وكلاء آخرين 
كاتصالات. على الراغبين بالاشتراك في هذه المناقصة دفع رسم مالي وقدره  درهم  1050 )ألف وخمسون درهم فقط شامل ضريبة 

القيمة المضافة( وهو غير قابل للاسترداد في جميع الاحوال.
يتعين على العطاء أن يكون صالحاً لمدة 120 يوماً بعد التاريخ النهائي للعطاء.

الراغبون بالمشاركة ملزمون بتقديم عروضهم بشكل الكتروني عبر نظام SRM الخاص بالهيئة
يجب على مقدمي العطاءات ترتيب ضمانات العطاء بمبلغ وقدره  250000 )مائتان وخمسون ألف درهم فقط( بشكل صارم في الصيغة 
المحددة في وثيقة العطاء وإرسال السند برسالة سويفت مصدقة إلى بنك الامارات دبي الوطني )ش. م. ع(، الفرع الرئيسي، صندوق 
العطاءات  استلام  إغلاق  تاريخ  قبل  مصرفي  عمل  أيام  )ثلاثة(  يتجاوز  لا  موعد  في  المتحدة،  العربية  الإمارات  دبي،   ،2923 البريد 

المكتملة. نسخة من رسالة SWIFT موقعة ومختومة حسب الأصول من قبل بنك المصدر، يجب أن تكون مصحوبة بالعرض.
يجب على ضمان العطاء، مصحوباً برسالة سويفت، أن يكون بالتنسيق المحدد في وثيقة العطاء وأن يكون صالحاً لمدة 150 يوماً بعد التاريخ 

النهائي للعطاء.
التاريخ النهائي لاستلام العطاءات في تمام الساعة 11:00 صباحاً من يوم الثلاثاء 17 ديسمبر 2024.

للاستفسار، يرجى الاتصال بمكتب نائب الرئيس – العقود.
على المشاركين في هذه المناقصة تقديم أسماء شركائهم / كفلائهم المحليين والحاصلين على رخصة دبي التجارية سارية المفعول، وإرفاق صورة ضوئية عن الرخصة الحالية
العضو المنتدب والرئيس التنفيذي

     RFX 2122400124 تعلن هيئة كهرباء ومياه دبي عن طرح المناقصة رقم
INDEPENDENT POWER PRODUCER(IPP) ADVISORY SERVICE FOR 1600 MW SOLAR PHOTOVOLTAIC 

WITH 1000 MW BATTERY ENERGY STORAGE SYSTEM (6 HOURS STORAGE) POWER PLANT


